

ANTI SMOKE

អេមភីមីនី

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា
មរយ: info@angp.co.za



"សូម បង្ហាញពីអំពើអាក្រក់នៃការជក់បារី?" គេអាច សួរថា ក្នុង
ការ ដែលយើងបាន ផ្តល់នូវការឆ្លើយតបដូចខាងក្រោម:

អំពើបាប មួយក្នុងចំណោម អំពើបាប ទាំងប្រាំពីរ នោះគឺជា សេច
ក្តីបំផ្លាញខាងសាច់ឈាម។ (កូលុំស ៣: ៥-៦)

។ នេះ គឺជាអារម្មណ៍ស្រេកឃ្លានមិនស្តប់ស្តល់; ភាពឆ្កួតដែលមិនអា
ចគ្រប់គ្រងបាន; ជា អាក្រក់ ចំណង់ចំណូលចិត្ត។ នេះ រាងកាយរប
សមនុស្សបាន ត្រូវការសម្រាប់ផ្តាំជក់នៅក្នុងណាមួយទេ សំណុំបែប
បទ។ ផ្តាំជក់ មិនមែនជាអាហារដែល ពេញចិត្តទេប៉ុន្តែ ជាផ្តាំដែល
មានជាតិពុលសុទ្ធដែលបង្កើតឱ្យ មាន ចំណង់អាហារ ដែល មិនចេះ
រឹងស្អិត ដែល មិនចេះរឹងស្អិត ដែលត្រូវបាន គេហៅថា បំណងប្រា
ថ្នាំ ខាងសាច់ឈាម ។ (កូលុំស ៣: ៥-៦)

។ បំណងប្រាថ្នាំខាងសាច់ឈាមត្រូវបាន រាប់ នៅក្នុង អំពើបាប ទាំង
ប្រាំពីរ ដែល ត្រូវបានហៅថា **អំនួត ការលោភលន់ការចង់បាន
ខាងសាច់ឈាមការ ច្រឡោតច្រឡោត ការច្រណែន ភាពខ្ជិលច្រអូស**
ស។

ការពិតដែលថាមនុស្សគ្រប់គ្នាស្ទើរតែជក់បារី មិន ដកចេញ ឬដោះសារអំពើអាក្រក់ នៃ ទំលាប់ នេះ ។ បណ្តាំរបស់ព្រះប្រកាស ថា គ្មានអ្នកណាសុចរិតទេ។ «មនុស្សគ្រប់រូប បានធ្វើបាបហើយ នៅ ឆ្ងាយពីវ គ្មានរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ (រ៉ូម ៣: ១០,២៣)

។ « ទាំងអស់ នៃពួកយើងប្រៀបដូចជាចៀមដែលត្រូវបានបាត់បង់, គ្នានៃ ពួកយើងនឹងវិធីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់»។ (អេសាយ ៥៣: ៦)

។ ព្រោះ ជាក់លាក់ អាក្រក់បានក្លាយទៅជាសកលនៅទីនោះ គឺ មិនមាន ការដោះសារសម្រាប់បណ្តាយខ្លួន នៅក្នុង វា។

ព្រះម្តាយទោសចំពោះ កាកសំណល់ដែល មិនចាំបាច់ឬមានបាប ។ ហេតុអ្វីបានជាចំណាយលុយលើអ្វីដែលមិន ពេញចិត្ត? ហេតុអ្វីបានជាចំណាយប្រាក់ឈ្នួលរបស់អ្នក ហើយ នៅតែ ឃ្លាន? "ពួកគេអស់កំលាំងពលកម្មដែល គ្មានប្រយោជន៍ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែល ពួកគេបានសាងសង់ឡើងសុទ្ធតែ នេះ។ " (អេសាយ ៥៥: ២; ហាបាកុក ២:១៣)

។ ខ្លះខ្លាយលុយ, ពេលវេលា, និងសុខភាពថាតើវា គឺ នៅលើគ្រឿងស្រវឹង, ថ្នាំជក់ឬគ្រោះថ្នាក់ណាមួយផ្សេងទៀត ធាតុ គឺ ពិតជាមិនមែនព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ រាប់លានជោនដែលក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់ Enrich

មាន តម្លៃរឹងមួយដើម្បី បង់ប្រាក់សម្រាប់ផ្សែងនិងផេះ, jangled សរសៃប្រសាទនិងដួងចិត្តខូចឈឺបំពង់ក,, bronchial រលាក និងការស្លាប់ពីជំងឺមហារីកសួត។ ការពិតដែលថាអគ្គនាយកនៃមន្ទីរពេទ្យមួយនៅទីក្រុងឡងដ៍ បានប្រកាស ថាជាង 100.000 នាក់ ក្នុង ប្រទេសអង់គ្លេសបាន ស្លាប់ នៅក្នុងការ លូងខ្លៅ ពីសួតមហារីកសារ ទៅបារី ជក់បារីនៅ ក្នុង រយៈពេលម្ភៃឆ្នាំមកហើយ ហើយថានៅ យ៉ាងហោចណាស់ មួយទៀត 250.000

នាក់ នឹងយឺត ស្លាប់ នៅក្នុងទសវត្សរ៍ក្រោយនេះ ដោយហេតុនេះ មានបាប ការអនុវត្ត បង្ហាញវា គឺ អាក្រក់។ គួរលេខកាន់តែច្រើនតក់ស្លុតផ្សេងទៀត អាចត្រូវបានផ្តល់ ច រ៉ូមទាំងអស់នៅលើពិភពលោក, និងសូម្បីតែវិទ្យាសាស្ត្រវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបាន ចាប់ផ្តើមដើម្បីឱ្យដឹងថាតម្លៃដែលជនរងគ្រោះអាក្រក់ថ្នាំជក់ត្រូវបានបង់។ អ្នកជក់បារីថ្នាំជក់នេះ ជាពិសេស ការ មួយ ដែល inhales នេះ ផ្សែង គឺ យឺត នៅឡើយទេ ច្បាស់ណាស់ថា ការប្រព្រឹត្ត ធ្វើអត្តឃាតនៅលើការដំឡើង ផែនការ។ "បុរសម្នាក់ដែលបានស្លាប់នៅអាយុ 40

degeneracy, នៅពេលដែលគាត់អាចរស់នៅដល់អាយុនៃការ 70, 80 ឬ 100 ឆ្នាំមកហើយ មានដូចជាការប្តេជ្ញាចិត្តច្បាស់ធ្វើអត្តឃាត ដែលជា ការ មួយ ដែលបាន ប្រែនៅលើ យន្តហោះឧស្ម័ន" សរសេរ លោកបណ្ឌិត H. Bress ។

តើថ្នាំជក់សម្លាប់ដោយរបៀបណា?

មនុស្សជាច្រើន នាក់, ដែល បាន ទទួលរងពី ជំងឺយូង សម្រាប់ការ ជាច្រើន ឆ្នាំមកហើយដែល បានស្លាប់ នៃជំងឺមហារីក, ជំងឺរលាកសួត, ជំងឺបេះដូងឬជំងឺផ្សេងទៀត។ ថ្នាំជក់ធ្វើដូចគ្នា វា សម្លាប់ ដោយប្រយោលនិងគេចពីការ ស្លឹបន្ទោស។

«ផ្សែងបារី មាន សកម្មភាពអំពើហិង្សា ក្នុង ការ កណ្តាលសរសៃប្រសាទ ផលិត degeneration នៃកោសិកាខួរក្បាល, ដែលជា យ៉ាងឆាប់រហ័សណាស់ក្នុងចំណោម ក្មេងប្រុស។

ក្មេងប្រុសឬបុរសម្នាក់ដែលគ្មានការជក់បារីអាចធ្វើការដែលក្នុង មន្ទីរពិសោធន៍របស់ខ្ញុំ "។ ទី។ A. អេឌីសុន។ "ប៉លែង នៅក្នុងការដើរថយក្រោយព្រះវិហារដែលជាច្បាប់ប្រសិនបើពួកគេមិនលះបង់ថ្នាំជក់" ។

- J. McAuley ។

"មួយ ទារកកើតនៃការម្តាយជក់បារីគឺ ឈឺ។ វា ត្រូវបាន បំពុលហើយអាចនឹងស្លាប់ក្នុងរយៈពេល ពីរសប្តាហ៍នៃការសំរាលកូន។ នេះបង្ហាញ postmortem degeneration នៃ ថ្លើម, បេះដូង, និង សរីរាង្គផ្សេងទៀត។ ហុកសិបភាគរយនៃកុមារទាំងអស់ដែល កើតពី ម្តាយ ដែល មាន ទម្លាប់ បារី អ្នកជក់បារី, ស្លាប់ នៅ មួយ ដើម ដែលមានអាយុដែលភាគច្រើនមុនពេលពួកគេ មានអាយុពីរឆ្នាំ"។ - Dr. ឆ។ L. Barber ។

ឪពុកនិង ម្តាយដែល ជា ឃាតកនៃ កូនចៅរបស់ ពួកគេ នឹង ត្រូវ ឆ្លើយនៅចំពោះព្រះនៅ ថ្ងៃជំនុំជម្រះ។

ខ្ញុំ នឹងមិនមានការភ្ញាក់ផ្អើលទេប្រសិនបើ អ្វីដែលយើងអាននៅក្នុង គម្ពីរអេសេគាល ៨:

១៧,១៨ សំដៅទៅលើអំពើអាក្រក់នៃការជក់បារីនិងការជក់បារី។ «

ពួកគេមិនត្រូវបានពេញចិត្តជាមួយនឹង គ្រាន់តែធ្វើការទាំងអស់
ដែល អំពើគួរស្តាប់ខ្លើមដែលអ្នក បានឃើញ នៅទីនេះហើយជាមួយ
នឹង ការរីករាលដាលអំពើហិង្សានៅទូទាំងប្រទេស។ គ្មានទេ ពួកគេ
ត្រូវតែមកនិងធ្វើឱ្យពួកគេនៅក្នុងព្រះដំណាក់ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ និ
ងធ្វើឱ្យខ្ញុំកាន់តែច្រើនខឹង។ រកមើលពីរបៀបដែលពួកគេបានដេរ
ប្រមាថមកខ្ញុំ ក្នុង ការ វិធីវាយលុកបំផុត!

អាចធ្វើទៅបាន (A សេចក្តីយោងទៅ ជា ពិធីនៃការដាក់មិនជឿ
សាខាទៅ ច្រមុះ)

។ ពួកគេនឹងមានអារម្មណ៍ថាមាន ទាំងអស់ កម្លាំង នៃ កំហឹងរបស់យើង។ ខ្ញុំ នឹងមិនទំនេររបស់ពួកគេ ឬបង្ហាញពួកគេមេត្តាករុណាណាមួយទេ។ ពួកគេនឹង ស្រែកសេចក្តីអធិដ្ឋាន ទៅ ខ្ញុំ loud ៗ តាមដែលពួកគេ អាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែខ្ញុំ នឹង មិនស្តាប់ ពួកគេទេ"
។ មួយ ព្រះជាម្ចាស់បរិសុទ្ធស្តាប់នេះ អាក្រក់ អនុវត្តន៍នៃម៉ូដ, អាក្រក់ផ្តាំជាក់ ។

មនុស្ស ដែល ទៅ ព្រះវិហារ នឹង ថ្កោលទោសអ្នកណាដែល ហ៊ាន ជក់
បារី នៅក្នុងអាគារព្រះវិហារ ជាពិសេសក្នុងកំឡុងពេលបម្រើព្រះវិហារ។ ប្រហែលជាអ្នកមិនត្រូវបានគេបង្រៀនថាព្រះគ្រីស្ទដែលបានផ្តល់
ឱ្យរាងកាយរបស់ទ្រង់ដើម្បី នឹងឆ្កាង ហើយត្រូវបានគេលើកឡើង
ជាថ្មីម្តងទៀតពីការស្តាប់នេះ លោកបានជ្រើសរើសសាកសពនិងដួង
ចិត្តរបស់យើង ដើម្បីត្រូវបានស្អាតបរិសុទ្ធ ពីគ្រប់ អំពើបាបតាម
រយៈព្រះយេស៊ូនិងពោរពេញទៅដោយ បរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណដើម្បី ក្លាយ
ជាព្រះវិហាររបស់ទ្រង់

។ "តើអ្នកមិនដឹងថារូបកាយរបស់បងប្អូនជា ព្រះវិហារ របស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលរស់ នៅក្នុងអ្នក ?
និងអ្នកដែលត្រូវបានផ្តល់ទៅឱ្យអ្នកដោយព្រះអ្នកធ្វើមិនបាន គឺ
ជារបស់ ខ្លួន នោះទេប៉ុន្តែនឹងព្រះជាម្ចាស់ព្រោះ គាត់បានទិញអ្នក
សម្រាប់តម្លៃ។ ដូច្នេះ ការប្រើប្រាស់
រាងកាយរបស់អ្នកសម្រាប់ សិរិល្អរបស់ព្រះ។ (កូរិនថូសទី ១ ៦: ១៩-
២០)

។ "ស៊ុនត្រូវលែង ក្បួននៅក្នុង ជីវិតរមែងស្តាប់របស់អ្នក សាកសព,
ដូច្នេះអ្នកគោរពតាមបំណងប្រាថ្នានៃធម្មជាតិរបស់អ្នកបាន ដោយខ្លួនឯង។

មិនថាអ្នកត្រូវតែ ប្រគល់ការណាមួយ ជាផ្នែកមួយនៃ ខ្លួន ទៅនឹង

អំពើបាប ដើម្បី ត្រូវបាន ប្រើសម្រាប់មនុស្សអាក្រក់ គោលបំណង។
ផ្ទុយទៅវិញ, ផ្តល់ឱ្យខ្លួន ទៅ ព្រះជាម្ចាស់ ដូចមនុស្សដែល មាន
មានត្រូវបានគេនាំយកមក ពីសេចក្តីស្លាប់មកកាន់ជីវិត និងប្រគល់
ទាំងមូលរបស់អ្នក សុខុមាលភាពដើម្បី ទ្រង់ដើម្បី នឹងត្រូវ បាន
ប្រើ សម្រាប់ មនុស្សសុចរិត គោលបំណង "។ (រ៉ូម ៦: ១២, ១៣)
។ " ដូច្នេះ បើ អ្នកណាបំផ្លាញវិហាររបស់ ព្រះព្រះនឹងបំផ្លាញគាត់។
ព្រះវិហាររបស់ព្រះ គឺ បរិសុទ្ធហើយអ្នករាល់គ្នា ជា ព្រះវិហាររបស់ព្រះ
អង្គ" ។ (កូរិនថូសទី ១ ៣: ១៦, ១៧) ។

ហេតុអ្វីបានជាយើងរក្សា ហើយបន្ទាប់មក បំពុលអ្វីដែលព្រះបាន
ជ្រើសរើសជាព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ពោលគឺ រូបកាយ របស់យើង ?

ថ្នាំជក់និងសាថាន

ក្រុងក្រុមប្រឹក្សាជាក់លាក់មួយ, ជាមិត្តភក្តិរបស់អង្គប្រឹក្សាដើម្បី ត្រូវ
បានបម្លែងទៅជាគ្រីស្ទនិងការចុះចាញ់របស់គាត់ ជីវិត ដើម្បី ព្រះ។
គាត់ ត្រូវបានគេដោះលែងពី ស្រា ប៉ុន្តែនៅតែជាទាសករ ថ្នាំជក់។
គាត់បានព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីបោះបង់ចោល ការជក់
បារី ប៉ុន្តែមិនអាច យកឈ្នះ បំណងប្រាថ្នា អាក្រក់ នេះបាន ទេ។ ឥ
ឡូវនេះហើយម្តងទៀត ថាគាត់ នឹងបោះបារី, បំពង់, និងថ្នាំជក់ទៅ
ឆ្ងាយ, ប៉ុន្តែនៅតាមផ្លូវទៅការិយាល័យរបស់គាត់ ដូចខាងក្រោម
ថ្ងៃគាត់អាច មិន ឆ្លងនេះ ជាលើកដំបូង ហាងដោយមិនចាំបាច់
ទិញ ល្អ ការផ្គត់ផ្គង់ ជាថ្មីម្តងទៀត។ ដោយដឹងថាគាត់នៅតែជាទា
សករក្រីក្រ នៃស្មៅនេះ គាត់កាន់តែធ្លាក់ទឹកចិត្ត និងអស់សង្ឃឹម។
ល្ងាច ត្រជាក់មួយ គាត់បានអង្គុយតែម្នាក់ឯង នៅក្នុង បន្ទប់ អ
ង្គុយ របស់គាត់ ដោយធ្វើឱ្យ ខ្លួនគាត់ក្តៅនៅឯភ្លើងដែលកំពុង ជ
ក់ បំពង់ របស់គាត់ ។ គាត់ត្រូវបានគេមានអារម្មណ៍ខ្មាស់អៀនយ៉ា
ងខ្លាំងនៃការដូច ទាសករ ទៅ របស់គាត់ បំពង់ហើយដូច្នោះ គិត
បោះ វា ចូលទៅក្នុង នោះ ភ្លើងម្តងទៀត។ គាត់ដឹងថាប្រសិនបើ
គាត់ធ្វើ ដូច្នោះវា មានន័យថាគាត់ នឹងត្រូវ ទិញ បំពង់ថ្មីនៅ ថ្ងៃប
ន្ទាប់។ គាត់បានអង្គុយគិត អំពី បញ្ហាយ៉ាងខ្លាំងនៅពេលដែលគាត់
ដោយស្មោះស្រាប់តែឃើញមារសាតាំង បានឈរនៅក្នុង ស្រករបន្ទប់
, sneering និងការសើចគាត់ ជាច្រើនដូចជាការនិយាយថា: «ខ្ញុំ
មានអ្នកចង អ្នក ! មិនអាចគេចផុតពីខ្ញុំ
" នេះ គឺ ដូច្នោះ ពិត ដែលថា លោកបាន ធ្លាក់ចុះ នៅលើ ជង្គង់រប

សំគាត់ បានដឹង ថាបន្ទាប់ពីបានទាំងអស់, ចំណង់ចំពោះការជក់ បារីនេះគឺគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតជាង អំណាចរបស់អារក្ស។ គាត់បាន អំពាវនាវ ដល់ ព្រះ

ឱ្យ ដោះលែង គាត់ ទាំងស្រុង ពីទាសភាពរបស់សាតាំង។ ព្រះបានរំដោះ គាត់ ហើយគាត់ មិនដែល ជក់បារីម្តងទៀតទេក្នុងរយៈពេល ៣៤ ឆ្នាំ បន្ទាប់មក គាត់បានឆ្លងទៅ ឋានសួគ៌។

មានអ្នកណាម្នាក់សួរសំណួរថា "តើអាចនឹងជក់បារីបានទេ?" "អត់ទេ ពួកគ្រីស្ទានម្នាក់ត្រូវ ដុត និងការ មិនជក់បារី," ជា ការឆ្លើយតប។ ការ ជក់បារី ចង្អៀង គឺ ជា ជនក្រីក្រ, ពន្លឺវាយលុក។ អំពូលភ្លើងរបស់យើង ត្រូវតែ នេះ ដើម្បី ឱ្យពិភពលោកមើលឃើញ! (ម៉ាថាយ ៥:១៤ - ១៦)

មួយ ធំ សៀវភៅអាច ត្រូវ បានសរសេរ ទៅ បង្ហាញពីការ អាក្រក់នៃការ ជក់បារី ពី ការខាងវិញ្ញាណ, ផ្លូវចិត្ត, រាងកាយ, ចំណុចនិងសង្គមកិច្ច។ ការជក់បារី, ដូចជាប្រមឹកស្រានិងការណាមួយ ដែលមានភាពខុសឆ្គងផ្សេងទៀត ទំលាប់, គឺ ជា អត្តានិយម បំណងប្រាថ្នា។ វា ជំរុញឱ្យអ្នកដទៃទៀត, កុមារ បានរួមបញ្ចូល, ដែលជាអ្នក ពេញចិត្តក្នុងការស្តាប់ ស្រស់ខ្យល់ ដើម្បី ដកដង្ហើមក្នុង កំហុស, smoky ខ្យល់ មិនឱ្យ និយាយពីផ្សេងមួយដែល រីករាលដាលនៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលគាត់បានផ្លាស់ទីជក់អំពី។

ការរំដោះ:

សេចក្តីពិតនៃរ៉ូម ៧: ១៥-២៥ ក៏ អនុវត្ត ចំពោះទាសករថ្នាំជក់ដែលមានទំងន់ណាមួយផងដែរ: "ព្រោះអ្វីដែលខ្ញុំ ធ្វើគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ មិនចង់ធ្វើ។ ខ្ញុំ ជា មនុស្សដែលមិនសប្បាយចិត្ត !

តើអ្នកណានឹងជួយ ខ្ញុំអោយ រួចផុត ពី រូបកាយដែលកំពុងទទួល ខ្ញុំស្តាប់។ »? ព្រះយេស៊ូយាងមកដើម្បីរំដោះយើងពីទាសភាពគ្រប់បំណងប្រាថ្នាអាក្រក់ជារៀងរាល់ទម្រង់នៃទាសភាពគ្រប់ និងបានធ្វើឱ្យយើងទៅជាអាណាចក្រ និងជាក្រុមបូជាចារ្យក្នុង នគររបស់ទ្រង់។ ព្រះគ្រីស្ទបានមកដើម្បី ធ្វើឱ្យ ពួកយើង សត្វថ្មី, ជាមួយនឹងការ បាត់បង់ស្នាតបរិសុទ្ធ បបូរមាត់ និង ស្នាតបរិសុទ្ធ ដួងចិត្ត។ ។ គ្មានអ្វីដែលនឹងចូលស្ថានបរមសុខបំពុល រាងកាយ ស្តាប់មិនរំដោះ

យើង ពឹកខ្វក់ ទម្លាប់ សម្រាប់ ការ ចុងក្រោយ ជំពូកក្នុង នោះ ព្រះ គម្ពីរបានប្រកាស ថា:

«អ្នកណាដែល ជាការ កខ្វក់ត្រូវតែទៅលើការកខ្វក់។
" (វិវរណៈ 22:11) ។

ប្រគល់ជីវិតរបស់អ្នក ទៅព្រះយេស៊ូវហើយទ្រង់នឹងដោះលែងអ្នក " ប្រសិនបើ ព្រះរាជបុត្រាដោះលែង អ្នកនោះអ្នកពិតជាមានសេរីភាព " ។ (ឃ្លីហាន ៨:៣៦)

។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចទទួលបាននូវការទទួលជ័យជម្នះ តាមរយៈ ព្រះគ្រីស្ទ ដោយខ្លួនឯង, ព្យាយាមនិងទទួលបាននៅក្នុង ការទំនាក់ទំនងជាមួយ ជា រដ្ឋមន្ត្រីដែលគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះ ឬពិតប្រាកដណាមួយ ខាងវិញ្ញាណ ជាកូនរបស់ព្រះដែលអាចជឿនិងអធិស្ឋាន ជាមួយ អ្នក នេះបើយោងតាម ម៉ាកុស 16: 17,18 និងយ៉ាកុប 5: 14- 20 ; រ៉ូម ៦: ១១-១៤; ៨: ១-២ ។

«ត្រូវតែតាំងនឹងអារក្ស ហើយវានឹងរត់ចេញពីអ្នកទៅ»។ (យ៉ាកុប ៤: ៧)

។ ត្រូវបានបំពេញដោយ ភ្លើង ពិត នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយអ្នកនឹងឈប់ជក់បារីដែល ជាទាសករដែលបានដោះលែង។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងរីករាយពេញមួយជីវិត (ឃ្លីហាន ១០:១០) ហើយអ្នកអាចច្រៀងដោយរីករាយ:

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចកែវីកេសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ: info@angp.co.za

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូមប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយ អ្នកហើយ ចង់ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ សំរាប់អក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អ សៀវភៅ និងខិត្តប័ណ្ណដែល ឥតគិតថ្លៃ ជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

பே:ஐவரபஸ'மந்஑



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)